
Tordas Község Polgármestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1995. augusztus 3-án (csütörtökön) 15 órakor
rendkivüli ülést tart.

Az ülés belye: Községháza

Napirend:

1./ Művelődési ház felújítási feladatai.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyaIásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1995. július 31.

7i!:t~
polgármester
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1995. augusztus 3-án megtartott rendkivüli
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr.Pápai Péter, Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Bediné Németh Márta műv.ház igazgató

Igazoltan távol: Rácz Józsefképviselő.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1.1 Művelődési ház felújítási feladatai.

Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend támalása

1.1 Művelődési ház felújításának feladatai

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondja, hogy a rendkivüli ülés
összehívására azért került sor, mert a művelődési ház felújítási munkálatai, mint arról a jegyző

az előző ülésen tájékoztatást adott, jóval többe kerülnek, mint a költségvetésbe tervezett
összeg. A kőműves munka elvégzésével, mivel a korábban vállalkozó Vranek Zoltán nem tudta
a felújítást vállalni, a jegyző Robotka Róbert tordasi vállalkozót bízta meg a munka
elvégzésével. A vállalkozó a munkához hozzáfogott, majd a leadott árajánlata során derült ki,
hogy az elvégzendő munka mennyisége után a fizetendő összeg meghaladja az l millió
forintot, amely nem áll rendelkezésre e felújítási tervben.
Tekintettel arra, hogy az előző ülésen a testület a felújítás folytatása mellett döntött szükség van
ma annak eldöntésére, hogy a már elvégzett kőműves munka mellett, a szükséges belső festés
után milyen feladatokat végeztessünk el, vagy állítsuk le a további felújítást. A további munkák
lennének: külső vakolat színezése, nyilászárók mázolása, asztalos munkák.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy a betervezett 992.000 Ft-ból anyagköltség kiadása
meghaladja a 800.000 Ft- ot. A fennmaradó összeg fedezi a kisebb szakipari munkák munkadíj
költségét. A Robotka Róbert által végzett munka számlaértéke 1.100.000 Ft körül várható
ÁFA-an. Az átcsoportosításhoz szükséges számadatok a féléves zárás után lesznek ismertek
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Hozzászólások:

Vasvári Pál elmondja, hogy a képviselőtestület valaki nagyon átverte. Ezt a munkát nem lett
volna szabad megrendelni. Ez így nem intézkedés, ha mindenben egy személy, a jegyző, dönt.
Minek tartunk műszaki előadót, ha nem bízható rá ilyen munka. Ne csak WC építés miatt
büntessen.

Kunsági László az egyszemélyi döntés eredménye, hogy időben nem tudtunk arról, mennyibe
fog kerülni a felújítás. Az árajánlatot a Gazdasági Bizottság is megvizsgáIta és az árajánlatból a
vállalkozó engedett is.

Ciika János a vállalkozó áltaileadott árajánlat elfogadható. más vállalkozó ennyiért talán nem
is vállalta volna a munkát. A munka folytatása mellett foglaltunk állás az előző ülésen., ezért
legfontosabb most annak eldöntése milyen mértékben folytassuk a munkát. A külső vakolat
átszínezése, felújítása tekintetében egy műanyagfestékes festés ellen tiltakozik, mert drága és a
fal vizesedése miatt értelmetlen. Ezt szakértők bizonyitották, ezért csak a meszes átszinezéssel
tud egyetérteni. Folytatni kell a felújítást. A teljes felújítási munka befejezése mellett érvel.

Zémann Géza milyen pénzügyi forrásból oldható meg az átcsoportosítás? A munkát folytatni
kell. Mennyibe kerülne a mázolási munka ? A külső falfestés társadalmi munkában is
megoldható.

Fábián Jánosné - nincs értelme a személyeskedésnek, a veszekedésnek. Az árajánlatot
korábban kellett volna kérni, hogy ara a testület időben értesüljön és döntsön.

Turda Sándor a Polgárőrség vállalná a külső vakolat átszínezését., akármilyen anyaggal.

Mészáros Géza a nyilászáról mázolása hozzávetőlegesen 100.000 Ft körüli munkadíjba és az
anyagköltségbe kerülne, ami mintegy 50.000 Ft. A műanyagfestés drágább, de egyszerűbb

lenne. A meszes anyag ecsettel való felvitele egy kapart kőporos felületre, szinte lehetetlen,
géppel pedig a gépet teszi tönkre. A legjobb módszer a kőporos áttröcsölés lenne.

Bediné Németh Márta műv.ház igazgató elmondja, hogy a ház belső felújításának augusztus
20-ig el kellene készülni, mert a falunap műsorai eső esetén itt kerülnének megrendezésre. Jó
volna a belső mázolás elvégzése is, ha erre van lehetőség.

Márki Ferenc jegyző elmondja, hogy a munka árajánlat nélküli megrendelése valóban az ö
felelőssége, de nem volt más választás ahhoz, hogy a felújítási munka augusztus 20-ra
elkészüljön, ami így sem biztos. A kritikai megjegyzések mellett kéri mellőzni a kioktatást, mert
nem kezdő. A hiba az hiba akárki követte el. Egy biztos a művelődési ház felújítása elkészül.
A szükséges pénzeszközök előteremtésében optimista, mert a bevételek jól állnak, sőt többlet
bevételeink mutatkoznak, másrészt a kv. tartalék még mindig rendelkezésre áll. Augusztus 24
i testületi ülésen kellő számszaki anyagokkal alátámasztva, a félélvi zárás értékelése során,
javaslatot fog tenni a felújítási összeg forrására.

Farkas János polgármester összefogialójában elmondta, hogy a hozzászólások a felújítás teljes
befejezését célozzák, a külső vakolást átszínezése társadalmi munkában történő elvégzésével.
Augusztusi ülésünkre a pénzügyi helyzet értékelésekor a testület tud dönteni az
átcsoportositásról, a költségvetési rendelete módosításáról.
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n. Napirend után

Bejelentések. javaslatok

Farkas János polgármester tájékoztatta a képviselőtestületet arról, hogy az Arany János
utcában lakók panasz levelet írtak a MATÁV-nak telefon ügyben, amely levelet nem ismerünk.
Ismetjük viszont a válaszlevelet, amelyben a MATÁV a telefonellátás hiányosságait a
Polgármesteri Hivatalra hárítja, sok egyéb ténybeli tévedéssel együtt. Gegyzőkönyv mellé
csatolva)
Erre a levélre reagáltunk Gegyzőkönyvhöz csatolva), vátjuk az igazgató válaszát és a helyzet
tisztázását.

Hozzászólások:

Zémann Géza - a faluban elég sokan adnak igazat a MATÁV levelében foglaltaknak. A
panaszosok nagy propagandát fejtenek ki az önkormányzat ellen.

Juhász György - nyilvánosságot kell adni az ügynek.

Cilka János egyetért a megfogalmazott levéllel. A panaszosoknak már többször elmondtuk a
telefontársulás alakitását és a belépés formáját, ami 1991-ben történt. Nem értik meg, de ezen
már segíteni nem lehet. A válasz után reméli, változik az érintettek álláspontja

Farkas János polgármester ismertette a gyúrói szemétteleppel kapcsolatos tárgyalásait, ahol az
alpolgármesterrel vettek részt. A szeméttelep kezelésére kötött gyúrói szerződés pénzügyi
vonzata településünkre közel 300.000 Ft-os költséggel számolt. A helyzet és a körülmények
tisztázása után a megállapodásunk szerinti összeg 1995-ben 207.245 Ft.
Kéri a testületet ezen megállapodás határozati jóváhagyására.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

21/1995. (VIII. 3.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a gyúrói
hulladéklerakó üzemeltetésére Gyúró község
Önkormányzatával megállapodást köt.
A külön iven megfogalmazott megállapodás 1995.
április l-től lép hatályba.

Bediné Németh Márta műv. ház igazgató ismertette az augusztus 20-i falunap végleges
programját.
A hangosítást, Homonnay Géza ígéretének megfelelően a saját vállalata végzi.

Kunsági László ismerteti a jelenlévőkkel, hogy a falunapra szükséges katonai sátrak ügyében
intézkedtek. 19-én 10 db sátort hoznak ki és állítanak fel a katonák. A sátrakba a villanyt
beszerelik a katonák. A vizvezeték szerelésről az iskola karbantartója gondoskodjon.

Zémann Géza - kérdezi, hogyan áll a kábel TV szerelése?
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Farkas János polgánnester válaszában elmondja, hogy a kábel TV szerelése folyamatban van.
A vállalkozó jelenleg az ÉDÁSZ-szal intézi az oszlopok igénybevételére szóló engedélyt,
szervezi a martonvásári hálózat építését. Telefonon kerestük, de szabadságon volt, reméljük a
napokban tudunk vele beszélni.

Kunsági László - bejelenti, hogy a jövőben nem tudja vállalni az alpolgánnesteri funkciót.

Farkas János polgánnester nem érti a felmondás indokát, azt azért jobban meg kell beszélni.
Részéről a lemondást nem tudja elfogadni. Javasolja napoljuk el ennek vitáját a következő

ülésre.

A javasIattaI a képviselőtestület egyetértett.

Több bejelentés és hozzászólás nem volt a polgánnester az ülést befejezettnek nyilvánította.

kmf
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Márki Ferenc
jegyző

~'-
Farkas János~
polgánnester


